
Besluitenlijst Commissie BSM Eemnes
Datum 20-06-2022
Tijd 20:00 - 22:00
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26
Voorzitter M.C.A. Riemens
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig P. Seldenrijk (CDA), B. Roorda (VVD), M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), 

P. Defferding (D66), S. Wiering (D66), W.A. de Boer-Leijsma (PvdA), M. 
Overbeeke (PvdA), J. de Zeeuw (DB), R. Raben (DB)
Wethouders Ten Have en Havinga-De Jong
Burgemeester Van Benthem

01 Opening
Dhr. Schade wordt vervangen door dhr. Roorda
Mevr. Wierbos wordt vervangen door Mevr. Wiering
Afwezig is mevr. Bunt

02 Vaststellen agenda
Conform

03 Vaststellen besluitenlijst d.d. 
Geen besluitenlijst 

04 Inventariseren spreekrecht publiek
Geen insprekers

05 Te bespreken onderwerpen

05.01 Jaarrekening gemeente Eemnes 
CDA asbestsanering wordt doorgeschoven naar een volgend jaar omdat er 
vanwege de corona zaken niet zijn opgepakt. Zijn er geen zaken aangemeld, 
verzoeken gedaan? Er wordt nu voorgesteld een fonds/lening in te stellen voor 
mensen die dit niet in één keer kunnen betalen, kan dat niet onder de 
duurzaamheidslening gestopt worden.
Aangaande de wachtgeldregeling, zijn er nog zaken geleerd en welke route 
wordt er nu gevolgd.
VVD de jaarrekening zit er niet heel spannend uit. We doen het best goed er is 
een klein puntje van zorg. Corona uitkering van de staat nog niet zeker? 
Reserve kapitaallasten naar algemene dekking gegaan, hoe heeft de inflatie 
invloed op de reserve kapitaallasten. Kan college aangeven wat 1% inflatie 
betekent?
D66 aangaande veiligheid hadden we meer resultaat verwacht van de 
investeringen. Milieu en klimaat wordt gesproken over congestie waardoor 



plannen niet gerealiseerd konden worden, hoe zit dat nu. Is er sprake van 
congestie of welke mogelijkheden zijn er nog?
PvdA er is veel goed gegaan ondanks de roerige tijden met Corona. TOZO en 
TONK gelden denken veel mensen dat ze dat terug moeten betalen, is er al 
bekend wat we met het overgebleven geld gaan doen.
Ook richting de ondernemers?
DB financieel gezien hebben we de teruggave coronagelden nodig en dat is al 
verwerkt in het raadsbesluit, goed om te zien.
Aangaande de Geothermie is de informatie over TNO en Larderel niet 
helemaal goed beschreven. Het gaat niet om een wetenschappelijke boring 
maar het is de bedoeling dat Larderel al in 2024 naar warmte gaat boren. Bij 
werk en inkomen zijn de cijfers voor de bijstand gestegen, hoe zit dat? Binnen 
WMO is het maatwerk ook gestegen, kan dat worden uitgelegd. Moeten er nog 
mensen worden benaderd voor het nieuwe normenkader HH? HvE wat zijn de 
kosten geweest; tekorten jeugdzorg al resultaten te melden.
Burgemeester Van Benthem wachtgeld/re-integratie heeft een wethouder recht 
op, daar hebben we als gemeente weinig bemoeienis mee. Als de persoon 
gewoon meewerkt en solliciteert heeft de gemeente geen 
sturingsmogelijkheden. 
De Staat komt de coronaverplichting na als de accountant ook akkoord geeft, 
en dat ziet er naar uit, krijgen we de gelden terug. Reserve kapitaallasten mag 
alleen afschrijvingslasten worden gehaald volgens de provincie. Meerjarig 
schrappen we de rentecomponent, in de reserve kapitaallasten zit dan een 
surplus en de rentestijging is niet meer aan de orde. We moeten wel kijken 
naar de investeringsraming. 
Wethouder Ten Have gaat de vragen over de asbestverwijdering en eventuele 
duurzaamheidslening schriftelijk beantwoorden
Aangaande de congestie is er bij 3x80 ampère (140 panelen) geen probleem. 
Bij grotere projecten komt men op een wachtlijst terecht. Bij Stedin is men 
bezig om aan congestiemanagement te doen op de korte termijn. In 2029 zou 
er een vergroting van het net gerealiseerd moeten zijn. Voor de boerendaken 
waar het doorgaans over meer dan 140 zonnepanelen gaat zijn 8 a 9 
netaansluitingen nodig. Dit is bijna niet rond te krijgen in een business case. 
D66 vraagt of dit ook geld voor de tweede aansluiting van het zonneveld. 
Wethouder geeft aan dat dit niet het geval is.
Wethouder Havinga reageert op vragen rondom de TONK en TOZO gelden. 
Gaat om extra tegemoetkoming voor minima inzake energie, geld voor 
schulphulp. Tegemoetkoming vaste lasten en TONK komt de wethouder 
schriftelijk op terug.
De duiding van de cijfers komen uit het CBS, waar staat je gemeente. Dat zijn 
andere getallen dan waarmee Huizen rekent. Er komt meer duiding van de 
cijfers naar de raad. Aangaande WMO, komt verklaring voor maar wethouder 
kan al aangeven dat veel dagbesteding niet kon doorgaan en in maatwerk 
terecht is gekomen. Nieuwe normenkader zijn 107 mensen opnieuw 
geïndiceerd en 59 nieuw ingestroomd. Er komen geen extra mensen meer bij 
want iedereen is benaderd. Vraag wat HvE in 2021 heeft gekost komt men op 
terug.
Laatste stand van zaken is dat binnen de jeugd een daling is ingezet in aantal 
casussen en kosten, maar dit is een wisselende koers.
Stuk gaat door naar de raad.

05.02 Analyse begrotingsrechtmatigheid 2021   (RvB)
VVD, PvdA, DB en CDA akkoord



D66 het is een technische handeling maar zijn er lopende het jaar geen 
begrotingswijziging voorgesteld dat we dit nu nog moeten doen.
Benthem reageert op de vraag over de begrotingswijziging, dit doen we sinds 
vorig jaar wel gedurende het jaar.
Kan naar de raad als hamerstuk.

05.03 Kaderbrief gemeente Eemnes  
D66 we kunnen er helaas niet zo veel mee omdat we nog niet alle cijfers 
hebben en nieuw beleid nog niet mogelijk is. Veel succes voor het college bij 
het opstellen van de begroting.
PvdA het perspectief is somber en is benieuwd wanneer het collegeprogramma 
bekend is en of de overige fracties hier ook nog een bijdrage aan mogen 
leveren.
DB de toekomst is erg onzeker na 2025 en men is bezorgt over de duurzame 
inzetbaarheid van de medewerkers van de BEL.
CDA enkele budgetten aangepast van 2022 naar 2023. Er is nu al extra geld 
uitgegeven op bermenbeleid. Hoe verhoud zich dat tot de begroting.
VVD weinig over te zeggen, is ter kennisname, veel zaken zijn onzeker.
Burgemeester Van Benthem reageert op de vragen. Veel zaken zijn nog 
onzeker. Hij spreekt de wens uit dat het rijk het abonnementstarief gaat 
terugdraaien op de huishoudelijke hulp. Versterking van de BEL is echt nodig. 
Er komt een Meerjaren Keuze Nota vanuit de BEL. Het is niet duidelijk hoe het 
zal gaan na 2026, er is een bemiddelaar tussen rijk en gemeente aangesteld 
om hierbij te helpen. Incidentele uitgaven kan wel gewoon zoals kernrandvisie 
Noord maar dit komt terug in de Meerjaren Keuze Nota.
Hamerstuk naar de raad.

05.04 Programmabegroting 2023 en de meerjarenraming 2024-2026 BEL  
Combinatie voor zienswijze.        
PvdA de financiële gevolgen zijn pas na de vakantie bekend, wanneer is de 
Meerjaren Keuze Nota te verwachten? Graag worden we als raad goed 
geïnformeerd over het Informatie en ICT programma. Ook aandacht voor het 
personeel, kunnen we als raad meer te weten komen over het HRM beleid? 
DB service normen en bestuurlijke planning verdient de aandacht. Akkoord met 
de zienswijze. We zijn voor een zelfstandig Eemnes en daar ook financieel aan 
bij te dragen.
CDA akkoord met de zienswijze. Klopt het dat de inhuur gaat volgens 
vervangende loonsom? Wat is de visie van het college
VVD externe invloed bepalen de koersen. In 2026 kan er afgeschaald worden 
volgens de zienswijze. Kunnen de percentages per gemeente worden 
bijgesteld of schuurt dit.
D66 kan instemmen met de zienswijze.
Burgemeester Van Benthem reageert op de opmerkingen en kijkt vooruit naar 
de Meerjaren Keuze Nota van de BEL en wat hierin zoal kan worden 
opgenomen. De begroting is vooral gebaseerd op de cao en de inflatie. In 
september volgt de Meerjaren Keuze Nota.
DB hoe realistisch en ter zake kundig zijn wij op het gebied van HRM. 
CDA vasthouden van personeel moet topprioriteit zijn.
Van Benthem geeft aan dat het traject begeleid wordt door een strategische 
HRM adviseur. 
PvdA we gaan niet over de inhoud van het HRM beleid maar wel aandacht 
hiervoor, is belangrijk.



05.05 Zienswijze op begroting 2023 en resultaatbestemming 2021 van de Regio 
Gooi en Vechtstreek.        
DB staat achter de zienswijze, enige zorg over een tweetal zaken maar ook 
complimenten van hoe de Regio het vervoer heeft ingezet.
CDA zorgaanbieders kunnen nog tot 5 jaar na dato declareren, dat is al jaren 
een irritatiepunt. Denkt na over een amendement waarin Zorgaanbieders 
uiterlijk 1x in de 2 jaar worden bezocht en hiermee een slag te maken om de 
declaraties tijdig te laten indienen en fraude tegen te gaan. Hoe kijkt het 
college hier tegenaan?
VVD kan het initiatief wel steunen van het CDA.
D66 is het inspectie jeugd die onderzoek doet naar fraude? Het Shared Service 
Center is dat alleen in de regio G&V of kan dit ook richting Amersfoort 
gerealiseerd worden.
PvdA complimenten voor dit stuk, de organisatie lijkt goed in control. In 2023 
loopt werken aan werk af, kan dit worden opgevangen door de 
mobiliteitsteams.
Wethouder Havinga- De Jong reageert op de vragen. 1x per 4 jaar is een 
wettelijke verplichting om de zorgaanbieders te bezoeken. Als dit moet worden 
verhoogd heeft dit consequenties voor de begroting omdat hier extra uren voor 
nodig zijn. De wethouder kan die richting wel ondersteunen. Shared Service 
Center voor de Gooi en Vecht op het gebied van de PIOFACH taken is 
onderzocht door Berenschot. Dit zou besparing opleveren op meerdere 
gebieden en kwetsbaarheid verminderen maar de grote gemeenten wilden hier 
niet aan meedoen. Dit is nog steeds iets wat haalbaar zou moeten zijn.
CDA zal amendement voorbereiden en delen met de rest van de raad.
Rijp voor de raad als bespreekstuk.

05.06 Voortgangsrapportage RES ijkmoment 1  
PvdA is sterk voor een 2e zonneveld en onderzoeken naar windenergie en 
aqua energie en wellicht niet verder hopen op UDG. We hebben niet alle tijd 
meer want het gaat niet goed met het klimaat. Aansluiting 2e zonneveld moet 
snel worden gerealiseerd. Wat is het resultaat van de onderzoeken naar zon 
op (agrarische) daken. Belangstelling voor Aqua thermie is iets om in 
gedachten te houden richting de RES 2.0
DB ijkmoment geeft aan dat het doel nog haalbaar is. De oproep voor extra 
ruimte voor zon en wind gaat DB te ver. Er zit een waarschuwing in voor 
overbelasting van het net en een aansporing tot meer zon op daken. 
CDA focus op wind in dit stuk, er zitten tegenvallende zaken in vanwege 
congestie op het net etc. We voldoen nog aan de ondergrens maar het wordt 
wel cruciaal en krap. Hoe zit het met de batterij die bij het zonneveld geplaatst 
zou worden? Windmolens in eerste instantie geen voorstander, uitzondering 
voor boerenwindmolens van ong. 15 meter hoog. Benieuwd naar wat dat 
landschappelijk zou betekenen, wellicht een keer intekenen. De komende 4 
jaren wel stappen zetten voor onze plaatselijke doelstellingen.
VVD jammer om te lezen dat er echt expliciet staat dat wij in Eemnes de 
komende twee jaar geen gebruik gaan maken van de aansluiting en ruimte die 
er ligt voor een 2e zonneveld. Hopelijk verandert dit ten goede de komende 4 
jaar met dit college. Ziet heel graag het project van de grond komen van 
zonnepanelen boven parkeerplaatsen.
D66 zeer teleurgesteld om te lezen in dit stuk dat vanwege het ontbreken van 
de politieke wil, de mogelijkheden niet worden benut die er liggen om een 
bijdrage te leveren aan de RES met een 2e zonneveld. Het is maar goed dat er 
een hoger doel gesteld was want anders zou het helemaal negatief zijn.



Wethouder Ten Have reageert op de reacties. Er zijn in veel gemeenten 
nieuwe bestuurders gekomen die een andere kijk hebben op de ambities op 
het gebied van de RES.  De provincie heeft wel al aangegeven zich zorgen te 
maken over de voortgang. Het is inderdaad opgeschreven dat Eemnes nu nog 
geen ontwikkeling toestaat, dat is de boodschap die door de meerderheid van 
de raad is aangegeven bij de behandeling van de RES 1.0.
In een volgende rapportage komt hij graag terug op de resultaten van zon op 
boerendaken alsmede de brief van Minister Jetten. Aqua thermie is nog in 
beginsel en daar is Baarn mee bezig en wordt gevolgd. Het ligt voor de hand 
om zonnepanelen boven parkeerplaatsen verder op te pakken met Laren en 
Blaricum. De Batterij zit een investeerder achter en die heeft nog geen plannen 
om de batterij te plaatsen. Vooralsnog is het uitgangspunt geen wind op land 
en daar blijft hij achter staan. Mocht de provincie dit eind van het jaar wel 
aangeven is het wellicht wel rijp om er ambtelijk naar te kijken. We hebben het 
2e zonneveld achter de hand mocht het echt nodig zijn richting de provincie.

05.07 Nationaal Programma Onderwijs (MH)
VVD fijn dat we extra kunnen investeren; bedoelt om achterstanden weg te 
werken. Hoezo wordt er ook geld besteed aan muziek- en sportonderwijs. 
Gratis huiswerkbegeleiding komt niet terug? Huiswerkbegeleiding is iets extra’s 
en geen opvangnet. Er komt een coach bij ter bevordering van het lezen van 
boeken, hebben we niet al teveel coaches?
D66 verheugd om te lezen dat na 2023 gratis huiswerkbegeleiding mogelijk 
weer terug komt. Stoppen deze NPO gelden?
PvdA dit voorstel is in goede samenwerking tot stand gekomen. Boekstart zou 
bij de Bieb thuishoren en vanuit deze gelden. Hoe gaat het JGT bijdragen aan 
de taalscholen. Preventief spreekuur ook voor 18+?
DB over het algemeen goed voorstel, wel vraagtekens bij het extra bedrag van 
€50.000,- voor huiswerkbegeleiding.
CDA waar wil de wethouder het bedrag van €50.000,- vandaan halen voor de 
extra vraag naar huiswerkbegeleiding.
Wethouder Havinga-De Jong reageert op de vragen. Muziek en Sport zijn 
onderdelen van de menukaart van de NPO gelden. Als gemeente hebben we 
het onderdeel muziek al omarmd dus dit past goed. 
Huiswerkbegeleiding werkt mee aan de kansengelijkheid van de kinderen maar 
er wordt ook breder gekeken want er zijn ook scholen die weinig tot geen 
huiswerk geven. De wethouder geeft aan dat ze terugkomt met een plan voor 
huiswerkbegeleiding maar eerst deze inzet van de NPO gelden afwachten. 
Boekstartcoach start al bij de kleinste kinderen dus hiervoor is het 
consultatiebureau een geschikte plek. 

05.08 Jaarverslag Wmo toezicht 2021 (MH)
PvdA communicatie rondom WMO schiet nog steeds tekort zo te zien. Is het te 
organiseren om de regio Gooi en Vechtstreek dit te laten uitvoeren zoals ze dat 
doet met het vervoer.
DB geen verdere opmerkingen
CDA heeft punt hierover al gemaakt
VVD controle 1x in de 4 jaar zou wel vaker mogen. Er worden verschillende 
aanbevelingen gedaan. Het volgende verslag zal uitwijzen wat de organisaties 
gedaan hebben, hopelijk duurt dat geen 4 jaar. Zou dat anders kunnen.
D66 geen opmerkingen
Wethouder Havinga-de Jong neemt de vraag van de PvdA mee of de Regio de 
Wmo zelf kan uitvoeren en de regie hierover nemen.



06 Mededelingen College
Burgemeester Van Benthem geeft aan dat we in de Regio Utrecht asielzoekers 
wil opvangen als het rijk het personeel levert. Het is dus mogelijk dat we 
binnenkort asielzoekers zullen gaan huisvesten. We sturen nu op vooruitlopen. 
Maximaal 20 personen huisvesten in de Witte Bergen.

07 Toezeggingenlijst
Er is een memo met beantwoording van de vragen vanuit de rondvraag.

08 Rondvraag
De vragen zijn niet naar behoren beantwoord wat betreft de PvdA.
Armoede bestrijding hoe kan het nu dat er zich nul personen hebben 
aangemeld? Er staat dat de wetgeving over de Huishoudelijk hulp nog niet 
gereed is maar dat is wel het geval.
Wethouder Ten Have reageert dat het lastig is om de mensen te bereiken en 
het heeft alle aandacht. 
Abonnementstarief HH is inderdaad al bekend en wethouder geeft aan dat er 
aan gewerkt wordt.
PvdA stelt vragen over de compensatieregeling energie-armoede
Hoe is het gegaan met de compensatieregeling energie-armoede?; aan 
hoeveel Eemnessers is het bedrag van € 800,00 inmiddels uitgekeerd?
De compensatie is bestemd voor mensen met een inkomen van 120% van het 
sociaal minimum en het blijkt dat in veel gemeenten de doelgroep niet goed 
bereikt wordt en het zelf melden moeizaam verloopt. Hoe is dit in Eemnes? 
Zijn mensen die er geen recht op hebben gewezen op de mogelijkheid van 
individuele bijzondere bijstand? 
Wethouder Havinga- De Jong beantwoordt de vragen.
DB contant geld nog mogelijk bij het Huis van Eemnes tot september en hierna 
bestaat de mogelijkheid een kaart aan te schaffen en op te waarderen. Bij de 
kringloopwinkel schijnt er ook sprake van is dat er niet meer contant betaald 
kan worden. Wethouder Havinga-De Jong geeft aan dat er een gesprek is 
geweest bij de Kringloop en dat zij zich bewust zijn en ook onderzoeken naar 
de mogelijkheden.
D66 Impuls moeten nog werkzaamheden verricht worden, in hoeverre worden 
de inwoners/omwonenden geraadpleegd. Wethouder Ten Have geeft aan dat 
hier aandacht voor is geweest en zal komen.

09 Sluiting 22.45 uur


